
 
 

Styrelsemötesprotokoll – 2022-02-17 
 

Plats: Via Teams 

Datum: 2022-02-17 

Närvarande: Hans Andersson Martin Gavelin 

Stefan Ståhl  Mikael Svensson 

Helen Schönbäck Björn Frånlund 

Jakob Remon  Maud Lindh 

Anders Lindblad Jan Östman 

 

1. Mötes öppnande 
2. SM-veckan 2022 

• Inplanerat möte med klubbarnas greenkeepers, tävlingsledare, ordförande etc. den 
8:e mars. Genomförs på Söderby. 

• Den 21-23 mars är det 3 st inplanerade möten med tävlingsledare samt domare- 

• Tävlingarna är under uppläggning i GIT tävling. 

• Det pågår arbete för att jaga sponser. 
 

3. Genomgång av föregående protokoll 

• Inga kommentarer 
 

4. Rapport från kommittéerna 

• Kommunikation/Marknad Helen, Anders och Lennart 
1. EL/UGF tour 
2. Arbete pågår med facebook samt golfens SM-vecka. 
3. Möte under v.8 för att planera kommande aktiviteter. 
4. Arbete pågår med att rensa hemsidan. 

• Bana – Miljö Olle 
1. Inget att rapportera 

• Seniorer Björn och Jan 
1. Inga möten sen sist.  
2. Tävlingsprogrammet är uppdaterat.  
3. Möte inplanerat under v8. 

 

• Tävling Martin Gavelin 
1. Inget att rapportera. 

• Junior/Elit Jakob och Micke 

1. 2 möten genomförda sen senaste mötet. 
2. Summercamp planeras att genomföras under sommaren. 
3. Golftjej uppland är inplanerad att genomföras under säsongen. 
4. Mikael undrade om det är ok för juniorkommittén att jaga 

samarbetspartners. Ingen hade några invändningar så JK fick ok att 
göra detta. 

 

 

• Regler Stefan 



 
 

1. Domarplanering för säsongen är nästan klar. 
2. Förbundsdomarprov avklarat. Stefan och Martin är distriktets 

förbundsdomare under 2022. 
3. Distriktsdomarprovet är inplanerad och genomförs senast mitten av maj 

(digitalt). 
4. Diskussioner förs att införa krav för att få fortsatt domarförtroende, pga att 

de är flertal domare som inte tar några distriktsdomaruppdrag. 
 

1. Vårårsmötet 2022 

• Årsredovisning 

• Talare 
1. Hasse kollar om vi kan få en representant från förbundsstyrelsen som talare 

vid vårårsmötet. 
 

2. Övrigt 

• Årets SGF kort tilldelades Björn för 2022. 

• Info från SGF beredningsmöte 
1. SGFs vinst planeras att användas för investering i IT-system. 
2. Motioner 

1. Sthlm – Säkerhetsställa att klubbar ställer upp med sina banor 

för förbundstävlingar och i viss mån distriktstävlingar. Under 

utredning. 

2. Landeryds GK – Införa vinterträningsanläggning för elit/junior-

träning. 
3. Rya – Införa speciellt Hickory golf-id. 

3. Valberedningen.  
1. Anders Sjögren slutar.  

2. Staffan Johansson föreslås till förbundsstyrelsen. 
• Ekonomi 

1. Inga förändringar  

 

Bilagor 
1. SGFs verksamhetsrevision 

Verksamhetsrevisio
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